
 Zápis ze zasedání Ekonomické komise dne 3. 5. 2019 (14:30, H212) 

 

Přítomni: Hana Kubátová, Kateřina Turková, Jan Hornát, David Emler, Monika 

Hollmannová, Jakub Končelík, Mirka Kortusová, Vilém Novotný, Gabriela Špetová, 

Lukáš Vácha 

 

Omluveni: Denisa Hejlová, Emil Aslan, Petr Soukup, Ondřej Šveda 

 

Hosté: Hana Pokorná (vedoucí ekonomického oddělení), Ondřej Blažek (tajemník), Eva 

Horníčková (vedoucí oddělení vědy) 

 

Po úvodním slovu předsedkyně EK AS FSV UK Hany Kubátové představil p. tajemník Blažek 

Návrh rozpočtu FSV UK na rok 2019. Posléze Hana Kubátová otevřela diskuzi a požádala o 

vyjasnění některých pojmů a zdrojových dat. 

 

Přišel Vilém Novotný. 

 

Členky a členové EK AS FSV UK diskutovali o tom, co tvoří kapitolu 1.5b)i Vědecký výkon. 

Vedoucí oddělení vědy Eva Horníčková informovala, že do rozdělování prostředků žádné 

nové hodnocené období nevstupuje. Vychází se stále z bodů RIV za uplynulá období (2009–

2013, 2010–2014, 2011–2015), pro letošní rok se z těchto období dělá na úrovni univerzity i 

fakulty průměr. 

 

Dále byla diskutována otázka, jaká forma zaměstnávání se započítává jako působení 

zahraničních učitelů na FSV UK, zda tedy jde i o pedagogy placené přes DPP nebo DPČ. 

Vedoucí ekonomického oddělení Hana Pokorná přislíbila, že toto zjistí a obeznámí EK AS 

FSV UK s výsledkem. 

 

Hana Kubátová upozornila, že rovněž není zřejmé, zda (a které) veřejné prostředky získané 

ze zahraničí se započítávají do kapitoly 1.5b) Výkon váhy. Vedoucí EO H. Pokorná uvedla, že 

dle informací RUK se veřejné prostředky získané ze zahraničí v rozpočtu od roku 2018 

nezohledňují. V celouniverzitním rozpočtu ale podle názoru EK AS FSV UK některé fakulty 

(zejména PřF UK a MFF UK) tyto prostředky započteny mají (vyplývá to z elektronické verze 

rozpočtu UK). Diskutovalo se rovněž o tom, které zahraniční granty byly na straně FSV UK 

započteny v roce 2017. EK FSV UK proto požádala tajemníka Blažka o vyjasnění této otázky 

jak na straně univerzity, tak na straně fakulty (viz Usnesení EK AS FSV UK č. 2) 

 

Následně se diskutovalo o přidělení studentů ve společných bakalářských programech do 

rozpočtovaných prostředků institutů. V případě loňského rozpočtu se studenti společného 

programu Politologie a veřejná politika měli dělit v rovnoměrném poměru mezi zapojené 

instituty. Vedoucí EO na dotaz Petra Soukupa a Viléma Novotného potvrdila, že k tomu letos 

nedošlo. Monika Hollmannová v této souvislosti navrhla, aby se situace řešila úpravou 

Zvláštního opatření děkanky (jak je to již v případě programu IEPS). Většina ostatních 

přítomných členů EK FSV UK s tímto návrhem souhlasila (viz Usnesení EK AS FSV UK č. 

4). 

 

Monika Hollmannová vznesla dotaz na přetrvávající nízké čerpání Stipendijního fondu. Není 

podle ní zřejmé, zda je na vině špatné účtování – alokace, nebo zda se prostředky opravdu 



nečerpají. Řešením je dle EK AS FSV UK rozvrhnout prostředky na stipendia rovnou na 

instituty a stanovit jasná pravidla jejich čerpání (viz Usnesení EK AS FSV UK č. 3). 

 

Závěrem přítomní členové EK AS FSV UK hlasovali o následujících usneseních: 

 

Usnesení EK AS FSV UK č. 1: 

EK AS FSV UK doporučuje AS FSV UK schválit Rozpis rozpočtu a rozdělení prostředků 

FSV na rok 2019.  

Pro: 9 (Hana Kubátová, Kateřina Turková, Jan Hornát, David Emler, Monika Hollmannová, 

Jakub Končelík, Mirka Kortusová, Gabriela Špetová, Lukáš Vácha) 

Proti: 0 

Zdržel/a se: 1 (Vilém Novotný) 

 

Usnesení EK AS FSV UK č. 2: 

EK AS FSV UK vyzývá vedení fakulty ke kontrole rozpisu prostředků z položky Veřejné 

prostředky získané ze zahraničí v kapitole 1.5.b) Výkonová část bez RUV a bez 

vědeckého výkonu na úrovni FSV UK, a zároveň o iniciování kontroly rozdělení těchto 

prostředků na úrovni UK. 

Pro: 9 (Hana Kubátová, Kateřina Turková, Jan Hornát, David Emler, Monika Hollmannová, 

Jakub Končelík, Mirka Kortusová, Gabriela Špetová, Lukáš Vácha) 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 (Vilém Novotný) 

 

Usnesení EK AS FSV UK č. 3: 

EK AS FSV UK vyzývá tajemníka Ing. Blažka, aby v rámci Rozpočtu stanovil rozdělení 

Stipendijního fondu na instituty, a to s výjimkou prospěchových stipendií. 

Pro: 9 (Hana Kubátová, Kateřina Turková, Jan Hornát, David Emler, Monika Hollmannová, 

Jakub Končelík, Mirka Kortusová, Gabriela Špetová, Lukáš Vácha) 

Proti: 0 

Zdržel/a se: 1 (Vilém Novotný) 

 

Usnesení EK AS FSV UK č. 4: 

EK AS FSV UK vyzývá děkanku FSV UK dr. Alici Němcovou Tejkalovou k úpravě 

Zvláštního opatření děkanky k společným programům.  

Pro: 9 (Hana Kubátová, Kateřina Turková, Jan Hornát, David Emler, Monika Hollmannová, 

Jakub Končelík, Mirka Kortusová, Gabriela Špetová, Lukáš Vácha) 

Proti: 0 

Zdržel/a se: 1 (Vilém Novotný) 

 

Usnesení EK AS FSV UK č. 5: 

EK AS FSV UK doporučuje AS FSV UK vyslovit souhlas s plánovaným uzavřením 

smlouvy s názvem Příkazní smlouva o výkonu činnosti technického dozoru stavebníka 

a koordinátora BOZP na akci „Vyhotovení projektové dokumentace a provedení stavby 

Rekonstrukce a přístavba Areálu UK Jinonice“ 

Pro: 9 (Hana Kubátová, Kateřina Turková, Jan Hornát, David Emler, Monika Hollmannová, 

Jakub Končelík, Mirka Kortusová, Gabriela Špetová, Lukáš Vácha) 

Proti: 0 

Zdržel/a se: 0 



 

Všechna navrhovaná usnesení byla tudíž schválena. 

 

Další schůze EK AS FSV UK proběhne v pátek 31. 5. 2019 od 15:30 hod. v místnosti č. 212 

v budově Hollar.  

 

Zapsala Kateřina Turková 

 


